
 
  
 

 
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde nr. 5 2022/2024 

 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 
Kirstinedalsskolen, 16. januar 2023 kl. 17.30 – 20.30  

Mødet afholdes på lærerværelset 

Møde. NR. 5 – 2022/24 

Tilstede 

Forældre: Mette Møller Sørensen, Kirsten Borchsenius, Marianne Dyreholt, Lotte 
Sanchez, Martin Vilmann, Kevin Larsen, Christina Christiansen, Anders Sonne 
 
Medarbejdere: Eva Andersen, Kim Heller 
 
Ledelse: Lars Frisch, Søren Fini Christensen, Mette Thompson 
 
Elevråd:Sofie Raun, Emilie Kofod 

Afbud 

Forældre: Thomas Christensen 
 
Medarbejdere:  
 
Ledelse:  

 
Elevråd: 

Dagsorden  

1. Nyt fra elevrådet 
Elevrådet orienterer om deres arbejde.  
Sofie orienterer om 
 

Punkt til orientering 

Der har været elevrådsmøde i fredags, her 
var emnerne bla. 
 

 Galla 
 Elevrådsdag 
 Toiletforhold 

 
De taler om at lave en Elevråd-Podcast, som 
kan tilgås via QR-koder. 
 
Fælleselevrådet har været på SSF-kursus, 
som de skal afprøve og efterfølgende i 
dialog med politikkerne om forløbet. 
 
Elevrådet ønsker at afprøve SSF-forløbet i 
overbygningen. 
 



 

 
 
 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
 

Punkt til beslutning 
 

Godkendt – skal være første punkt på 
dagsorden. 

3. Meddelsesbogen 
Ledelsen fremlægger tankerne bag brugen af 
meddelsesbogen på Kirstinedalsskolen.  
 

Punkt til beslutning 
 

Det oplæg som medarbejdere og ledelse har 
udarbejdet er godkendt i skolebestyrelsen. 

4. Princip vedr. vikardækning 
Bestyrelsen besluttede at evaluere princippet 
i oktober.  
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 
 

Der har ikke været nye 
forældrehenvendelser. 
 
Ledelsen har fokus på at orientere 
forældrene på 7. årgang om grundlaget for 
beslutningen.  

5. Vikarudgifter 
Bestyrelsen ønsker at drøfte hvorledes vi kan 
tænke vikardækningen ind i driften på en 
anden måde, så vi både sparer penge og 
øger kvaliteten. 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Følgende forslag blev drøftet, men der er 
ikke taget beslutning:  
 
Kan vi få frivillige ind i skolen, som støtter 
op om trivslen? 
 
Kan man undersøge mulighederne i forhold 
til selvstyrende teams? 
 
Kan man tildele personalet vikartimer, så 
vikartimerne varetages internt? 
 

6. Overgang 
Drøftelse af overgangen mellen 0. klasse og 
1. klasse, hvordan kan vi mindske elevernes 
oplevelse af overgangen.  
 

Overgangen kan være svær, da eleverne 
går fra gennemgående voksne, til mange 
nye voksne.  
 
Skemateknisk kan man arbejde med at der 
er en gennemgående voksen i løbet ad 
dagen.  
 
Kendte voksne i pauserne.  
 
Overlevering i forhold til personalet, med 
mulighed for observation i klasserne. 
 
Fokus på fællespædagogisk tilgang i 
forberedelsesdagene.  
 
Fokus på at få fastlagt klassedannelsen 
tidligt, så man kan nå at arbejde med 
klassekulturen. 
 
I første klasse bør fokus være trivsel og 
klassedannelse – det faglige skal de nok nå. 
 



 

 
Brobygning – på besøg i 1. klasse.  
 
Større fokus på venskabsklassernes rolle i 
overgangen.  
 

7. Oplæg i hallen Skolen tilkøber ikke kaffe/vand i hallen. 
 
Elevrådet laver opfølgning på elevernes 
oplevelser i forhold til arrangementet.  

8. Økonomi 
Ledelsen orienterer om regnskab 2022, samt 
fremlægger budget 2023 
  

Punkt til orientering 
 

 
Det forventes at skolen indhenter en del af 
underskudet fra sidste skoleår. 

9. Nyt fra: 
 

a) Formanden 
Ejby Skole dialogmøde 

 
b) Medarbejderne 

 
c) Ledelsen 

 
Punkt til orientering 

 

Nyt fra 
 
Formanden 
 
Skolebestyrelsen har skrevet til 
skoleudvalget i forbindelse med 
samarbejdet med Køge Nord Sportscenter.  
 
Næste møde flyttes til onsdag d. 1/3. 
 
Der er dialog-møde på Ejby-skole den 19/1-
2023.   
 
Medarbejderne 
 
Der er ny struktur i SFO’en, hvor eleverne 
ikke længere er inddelt. Børnene nyder at 
kunne bevæge sig frit rundt, men eleverne 
er glade for den nye ordning.  
 
Der er udfordringer i forhold til vand/dræn 
på legepladsen. 
 
Der afholdes markedsdag på lørdag, hvor 
eleverne kan sælge legetøj m.m. 
 
Ledelsen 
 
Der er godt gang i udviklingsprojektet i SFO 
2 og Klubben, og der er booket konsulenter 
ind, som vejleder ledelsen og personalet. 
Der er særligt fokus på elevinddragelse og 
medbestemmelse.  
 
Der arbejdes i samarbejde med SSP med 
instagramgrupper, hvor der er en grov tone.  
 
Der er gennemført trivselsmåling i skolen og 
SFO’en. Den ligner meget den fra de 
foregående år.  



 

 
I LMU er der fokus på planlægning af næste 
skoleår. 
 
Der kommer standere til el-biler på skolens 
P-plads.  
 
Der er fokus på elevernes opførsel, når 
eleverne handler nede i Brugsen. Skolen 
sætter ind, når der er dårlig opførsel. 
 
Det er aftalt, at 7. klasserne kommer på 
besøg i Brugsen for at skabe 
kendskab/relation til Brugsen, så vi kan 
sikre den gode opførsel.  
 
Der har været 4 indmeldelser og 8 
udmeldelser siden d. 16/10-2022. 
 
 

10. Evt Der bliver spurgt ind til terminsprøver i 8. 
klasse, da skolen har fravalgt at lave 
terminsprøve på 8. årgang.  
 
Skolebestyrelsen undersøger om vi kan 
søge fonde til at forbedre legeområderne. 
 
Der gives meddelelsesblade på 7. årgang, 
hvilket ikke er en nødvendighed, men 
forbereder dem på karakterer i 8. klasse.  
 

11. Lukket punkt 
 

 

   
 
Der serveres mad inden mødet.  


